
 
 
 

 Styrelsemöte  Nr 1   Idre Golfklubb 

 12 Januari 2022 
 
 Närvarande  ledamöter och suppleanter: 

 
 På plats på Lodjuret 
 Lennart Hjelm, Mikael Dahlström, Agneta Martinsson 
 
 Via Teams : Cecilia Douhan, Erik Ebers, Bo Rex 
 Thomas Löland, Ingalill S Johansson 
  
 §1  Mötet öppnades av Lennart 
 
 §2  Val av sekreterare. 
 Till sekreterare valdes Agneta 
 
 §3   Dagordning godkändes 
  
 §4  Information om hotellprojektet gjordes av Bo Rex 
       och Ingalill. 
 Det har varit 3 st protokollförda möten, och viljan från 
 alla är att vi drar åt samma håll och får en bra lösning 
 som alla blir nöjda med. 
  
 Banan kommer att byggas ut med 18 nya hål i 
 framtiden.Med alla bostadrätter som planeras 
 så behövs det flera hål för framtida bruk. 
 En affärsplan för golfklubben är under  
 genomarbetning. 



  
 Basmedlemskapet för ortsbor blir oförändrat. 
  
 En träff med projektet är planerat till nästa vecka. 
 
 Verksamhetsplan skall vara klar till årsmötet. 
 Bla. Med garanterade golftider för medlemmar. 
 
 §5   Planeringsdagen den 29 Januari är inställd. 
 
 §6   Årsmötet den 27 februari blir på Teams        
  Utskick angående mötet kommer skickas ut 2 
  veckor före. 
  Däri ingår också Verksamhetsplan för Projektet. 
  Annons kommer i Fjällposten 
  
 §7   Jubileumskommitten har en del funderingar 
  angående tävlingar till sommaren. 
  Lite oklart hur och när det blir med tävlingarna  
  framöver. 
 
 §8   Inga övriga frågor. 
 
 §9   Nästa möte 9 feb på Teams. 
 
 §10  Lennart avslutade mötet. 


